
 

 

                   
БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 

ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 

ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 

ДОМ НАРОДА  

Административна комисија  

Комисија за финансијске и административне послове 

Број: 01/7, 02/3-011-509/03 

Сарајево, 30.06.2003. године 

                                                              ЗАПИСНИК 

 

са 3. заједничке сједнице Административне комисије Представничког дома и 

Комисије за финансијске и административне послове Дома народа Парламентарне 

скупштине БиХ. 

Сједница је одржана 30.06.2003. године, у времену од 14,00 до 16,30 часова. 

 

Сједници су присуствовали чланови Административне комисије Представничког дома: 

Муниб Јусуфовић, Никола Крагуљ, Иво Миро Јовић, Јозо Крижановић, Момчило 

Новаковић, Шефик Џаферовић, Мирко Благојевић и Винко Зорић. Оправдано одсутан 

био је Хазим Фелић. 

Сједници су присуствовали чланови Комисије за финансијске и административне 

послове Дома народа: Зоран Спасојевић, Мустафа Памук, Осман Брка, Бранко Зрно, 

Горан Милојевић и Велимир Јукић. 

Сједници су присуствовали и Ведран Хаџовић, секретар Заједничке службе, Бранка 

Тодоровић, секретар Представничког дома, Аљоша Чампара, секретар Уставно-правне 

комисије и привремени секретар Комисије за финансијско-административне послове 

Дома народа, Јадранка Кораћ, шеф Службе рачуновоства и Драгица Хинић, стручни 

сарадник у радним комисијама Парламентарне скупштине БиХ. 

Сједници су као представници Изборне комисије БиХ присуствовали  Хилмо Пашић, 

предсједник и Лидија Кораћ, секретар . 

Сједницом је предсједавао Муниб Јусуфовић. 

 

На сједници је предложен слиједећи  

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника 2. заједничке сједнице административних комисија оба 

дома; 

2. Приједлог Одлуке о измјенама и допунама  Правилника о платама и 

надокнадама државних службеника и намјештеника у Секретаријату 

Парламентарне скупштине БиХ; 

3. Приједлог Одлуке о годишњим одморима за чланове Парламентарне 

скупштине БиХ; 

4. Разматрање захтјева г-дина Шефика Џаферовића; 

5. Договор о припреми Закона о правима посланика и делегата у ПС БиХ; 
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6. Доношење одлуке о одобравању књижења и исплати плата и накнада 

посланицима за мјесец децембар 2002. године на терет текуће буџетске 

године; 

7. Приједлог одлуке о исплати паушала члановима сталне делегације 

Парламентарне скупштине БиХ при Парламентарној скупштини Савјета 

Европе; 

8. Разматрање приједлога Изборне комисије БиХ и Колегија Представничког 

дома о регулисању радно-правног статуса чланова Изборне комисије БиХ; 

    9.   Разно. 

  

Констатoвано је да су тачке 8. и дијелом тачка 9. предложеног дневног реда у 

надлежности Административне комисије Представничког дома . Из тог разлога, као и 

из разлога присуства представника Изборне комисије БиХ, док се чекао долазак 

чланова Комисије Дома народа, чланови Комисије Представничког дома једногласно су 

одлучили да прихвате предложени дневни  ред 3. заједничке сједнице који искључује 

тачке 8. и дијелом тачку 9. Ове тачке разматрати ће се одмах, као тачке 1. и 2. дневног 

реда сједнице Административне комисије Прадставничког дома. 

 

Ад.1. 

Записник 2. заједничке сједнице чланови обје комисије усвојили су једногласно. 

 

Ад.2. 

Муниб Јусуфовић  укратко је информисао о Приједлогу одлуке о измјенама и допунама 

Правилника о платама и надокнадама државних службеника и намјештеника у 

Секретаријату Парламентарне скупштине БиХ. 

У потом отвореној дискусији учествовали су: Зоран Спасојевић, Ведран Хаџовић, 

Момчило Новаковић,Мустафа Памук, Муниб Јусуфовић, Шефик Џаферовић, Осман 

Брка и Бранка Тодоровић.  

У дискусији је потенцирано неколико питања и то питање коефицијената за плате 

савјетника, питање права на накнаду за одвојен живот од породице, смјештај и превоз,  

питање повећане плате државном службенику у случајевима када обавља два или више 

послова због недовољно запослених радника. Из дискусија свих учесника, као основно 

питање које треба регулисати, постављено је питање израде Одлуке о организацији 

Секретаријата ПС БиХ. Тек по усвајању ове одлуке, која је по мишљењу већине, готово 

усаглашена између оба колегија, може се ићи на измјене Правилника који третира сва 

наведена питања. 

По окончаној расправи, чланови обје комисије једногласно су прихватили закључак да 

се што прије оконча поступак израде Одлуке о организацији Секретаријата ПС БиХ, те 

да се на основу те одлуке интегрално ураде измјене и допуне Правилника о платама и 

надокнадама државих службеника и намјештеника ПС БиХ, које ће обухватати сва 

значајна поменута питања везана за рад ових лица, као и савјетника чланова колегија.  

Док се ова питања дефинитивно не регулишу, чланови обје комисије  једногласно су 

донијели  одлуку, у складу с Законом о државној служби , којом се државним 

службеницима који имају пребивалиште даље од 50 км од мјеста рада, омогућује 

исплата накнаде за одвојен живот од породице у висини од 240,00 км , поред осталих  

накнада по овом основу утврђених Правилником. Ова одлука је привременог карактера 

и бит ће на снази док се предметна питања статуса државних службеника дефинитивно 

не регулишу. 

 

Ад.3. 
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Муниб Јусуфовић укратко је информисао о Приједлогу одлуке о годишњим одморима 

чланова Парламентарне скупштине БиХ за ову годину, коју су чланови обје комисије, 

након краће расправе,  једногласно усвојили. 

Велимир Јукић је потом информисао да је Колегиј Дома народа донио одлуку да се 

годишњи одмори у Дому народа користе од 12. или 16.07.2003. године. 

 

Ад.4. 

Муниб Јусуфовић отворио је ову тачку дневног реда и дао ријеч Шефику Џаферовићу 

који је потом дао кратко образложење. Истакнуо је да усвојено повећање 

кеофицијената плата посланика није планирано и доводи до прекорачења Буџета за ову 

годину, чиме се крши Закон о извршењу Буџета.Ова одлука је донесена на основу 

претпостављеног ребаланса. По његовом мишљењу плате посланика не могу бити веће 

од плата министара нити чланова Предсједништва БиХ.С обзиром на наведено, као и 

опште тешко стање у БиХ, он је предложио да се донесена одлука стави ван снаге. 

У потом отвореној дискусији учествовали су сви присутни чланови обје комисије. 

Већина чланова истакнула је да је основни принцип којим су се руководили при 

доношењу овакве одлуке, био усклађивање коефицијената плата са предсједавајућим и 

министрима у Савјету  министара БиХ,  а да тада нико није ни поставио питање висине 

основице за обрачун плата. Наглашено је поново, да су ти коефицијенти били 

идентични са коефицијентима министара у Савјету министара БиХ, почев од првог 

сазива ПС БиХ и да се овим изједначавањем само исправила грешка.  Генерални став 

приликом доношења ове одлуке је био такође, да ће се повећање кретати у оквиру 

расположивих средстава у Буџету свих институција БиХ, те да стога нема кршења 

Буџета нити Закона о извршењу Буџета. 

Истакнуто је да је питање преиспитивања ове одлуке у надлежности обје 

административне комисије, а не у надлежности домова, што је јасно показано у случају 

резолуције предлагача Златка Лагумџије на Представничком дому, која треба проћи 

прво комисијску фазу. 

Такође је истакнут став да чланови комисија морају имати јединствен наступ према 

јавности када доносе одлуке, без обзира какво је њихово мишљење и како су гласали. 

Како је г-дин Џаферовић овај захтјев упутио само Административној комисији 

Представничког дома, то се поставила процедурална дилема, да ли ће о истом уопште 

гласати чланови Комисије Дома народа. Након краће дискусије, дилема је ријешена 

тако што су се чланови Комисије дома народа прво изјашњавали о томе да ли ће 

уопште гласати о захтјеву г-дина Џаферовића. 

По окончаној дискусији изјашњавали су се чланови обје комисије. 

Чланови Комисије Представничког дома изјаснили су се на слиједећи начин: 

а) О приједлогу Ш.Џаферовића за преиспитивање донијете одлуке :  

     За је гласао 1 члан , против је било 5, а уздржана 2 члана. 

б) За потврђивање раније донесене одлуке комисија: 

     За је гласало 6 чланова, против 1 и уздржан 1. 

Комисија Дома народа је прво гласала о томе да ли ће се уопште  изјашњавати о 

захтјеву г-дина Џаферовића за преиспитивање одлуке. Са 4 гласа за и 2 уздржана гласа 

чланови Комисије Дома народа су прихватили да се изјашњавају о захтјеву г-дина 

Џаферовића. 

За преиспитивање одлуке о повећању коефицијената и враћање коефицијената на старо 

није дао глас нити један члан Комисије Дома народа, док је 6 гласова било против. 

 

Ад.5. 
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Муниб Јусуфовић информисао је присутне да је на радно-консулативном састанку 

предсједавајућих и замјеника обје комисије предложена радна група за израду 

приједлога Закона о правима полсаника и делегата у ПС БиХ. Чланови групе били би 

Муниб Јусуфовић, Зоран Спасојевић, Винко Зорић из реда посланика-делегата, док би 

из реда стручних лица група укључивала Ведрана Хаџовића, Бранку Тодоровић, 

савјетнике чланова Колегија Дома народа: Сенаду Мерзић, Синишу Давиодовић и 

Магдалену Мишковић, те Драгицу Хинић као секретара радне групе. Предложени 

чланови радне групе  већ су добили материјале неопходне за израду приједлога закона.  

Из расправе је произашло мишљење да се поред предложених лица, у рад радне групе  

морају укључити и чланови оба колегија. Такође, истакнуто је настојање да се овај 

посао везан за израду Закона о правима посланика и делегата, што прије и квалитетно 

оконча. 

По завршеној расправи чланови обје комисије једногласно су верификовали  приједлог 

напријед наведене радне групе  употпуњене с члановима оба колегија. За 

предсједавајућег радне групе именован је Муниб Јусуфовић, а за замјеника 

предсједавајућег Зоран Спасојевић. 

Састанак радне групе би требао бити одржан око 15.07.2003. год. 

 

Ад.6. 

Јадранка Кораћ  укратко је информисала о потреби доношења јединствене одлуке којом 

се одобрава књижење и исплата плата и накнада посланицима који су 

професинализовали  свој рад у ПС БиХ, за мјесец децембар 2002. године, на терет 

текуће буџетске године. Ову одлуку је неопходно донијети на захтјев Канцеларије за 

ревизију институција БиХ. 

По информисању,чланови обје комисије су се изјаснили о приједлогу. 

Чланови Комисије Представничког дома су о предложеној одлуци гласали тако да је за 

гласало 6 чланова,  против је био 1 члан и уздржан 1 члан.   

Чланови Комисије Дома народа су се једногласно, с 6 гласова за изјаснили за усвајање 

предложене одлуке. 

Овим је одлука усвојена. 

 

Ад.7.  

По захтјеву за испату паушала члановима делегације Парламентарне скупшине БиХ у 

Парламентарној скупштини Савјета Европе, Муниб Јусуфовић предложио је да се исти 

одбије, али да се покрене иницијатива и упути допис Савјету министара БиХ ради 

преиспитивања висине дневница у земљи и иностранству, с обзиром да су збиља ниске 

и не могу покрити трошкове боравка у садашњем тренутку. Посебно је наглашено да је 

висина дневница у земљи јако мала и да не би требала бити мања од 50,00 КМ. Уколико 

чланови комисија прихвате ову иницијативу, тиме се аутоматски одбија захтјев за 

исплату паушала. Наглашено је да ће и ово питање, као и сва друга питања бити у 

попуности регулирано Законом о правима посланика и делегата. 

Након краће расправе приступило се гласању. 

Чланови обје комисије једногласно су гласали за приједлог о упућивању иницијативе 

Вијећу министара ради преиспитивања висине дневница у земљи и иностранству . Тиме 

је једногласно одбијен захтјев за исплату паушала члановима делегације ПС БиХ при 

ПС Савјета Европе. 

 

Ад.8.  

Разно: 
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а)По захтјевима Мерџане Иглице и Самира Ћоровића као секретара делегација и 

протокола, за накнаду повећаних трошкова кориштења мобилног телефона за службене 

потребе Парламентарне скупштине БИХ, у периоду март-мај текуће године, чланови 

обје комисије  једногласно су донијели одлуку да се одобри ова накнада.  

Једногласно је такође одлучено, да се могу доносити само појединачне одлуке када у 

конкретном случају дође до прекорачења из оправданих разлога, а да не треба мијењати 

одлуку коју су ове комисије донијеле везану за кориштење мобилних телефона. 

 

б) Чланови обје комисије једногласно су усвојили закључак да се изјадначе висине 

накнада за кориштење мобилних телефона члановима колегија оба дома са накнадама 

министрима у Савјету министара БиХ. Стога је потребно од Савјета министара 

затражити информацију о висини поменутих накнада. 

 

ц) Због потреба посла и неопходности свакодневног контакта предсједавајућег Колегија 

Дома народа са возачем Здравком Граником, за куповину мобилног телефона 

именованом у вриједности до 200,00 КМ , гласало  је 7 чланова Административне 

комисије Представничког дома, 1 је гласао против, док су се за куповину мобилног 

телефона именованом чланови Комисије Дома народа једногласно изјаснили. 

 

д) Ведран Хаџовић и Јадранка Кораћ информирали су о захтјеву Ахмеда Јаловчића за 

исплату дневница које даје Савјет Европе  за службена путовања у иностранство. 

Подносилац захтјева  мишљења је да има право на исплату дневница  које даје 

организатор, што је у овом случају била Парламентарна скупштина Савјета Европе, с 

обзиром да је позив за путовање упућен на његово име. Ведран Хаџовић је истакнуо да 

организатор путовања шаље позивно писмо Парламентарној скупштини БиХ, након 

чега Колегиј Секретаријата одређује државног службеника који ће путовати, а не 

организатор. Потом организатор шаље допис на име државног службеника, што је у 

овом случају подносилац захтјева. Именовани је на пут отишао с аконтацијом, путним 

налогом и плаћеним авионским картама од Парламентарне скупштине БиХ, које је по 

повратку био дужни правдати. Стога, по његовом мишљењу захтјев Ахмеда Јаловчића 

није оправдан и треба га одбити. 

У потом отвореној дискусији учествовали су Шефик Џаферовић, Винко Зорић и Зоран 

Спасојевић. 

Након краће расправе чланови комисија изјаснили су се о захтјеву подносиоца Ахмеда 

Јаловчића тако да је: 

- Комисија Представничког дома одбила захтјев са 7 гласова и 1 уздржаним гласом, док 

је Комисије Дома народа одбила захтјев једногласно. 

Чланови обје комисије су потом једногласно усвојили закључак да убудуће сваки 

појединачни захтјев упућен комисијама, мора бити правно обрађен са одговарајућим 

образложењима и мишљењем Секретаријата, како би чланови комисија могли имати 

јасну слику о проблему и како се не би доносиле различите одлуке у истовјетним 

случајевима. 

 

 

Записник сачинила: 

  Драгица Хинић 
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                        Предсједавајући                                                              Предсједавајући 

Комисије за финансијске и административне послове            Административне комисије 

                         Дома народа                                                                 Представничког дома 

                       Зоран Спасојевић                                                             Муниб Јусуфовић 

 

 

 

 

 

 


